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27. sorhoz: intézmények fűtéskorszerűsítése

A Városrendezési és Kommunális Bizottság 7 igen 
szavazattal, a Péti Részönkormányzat 6 igen szavazattal, a 
Jogi és Ügyrendi Bizottság 9 igen szavazattal javasolja, 
hogy a 11.400 e Ft. maradjon, és céltartalékba (8/A. sz. 
mell.) kerüljön a Faller Jenő Szakközépiskola és a Thuri 
György Gimnázium fűtéskorszerűsítése 26.400 eFt-tal, vagyis 
ebből 14.400 eFt a saját rész (a bekerülési költség 1/3-a),
12.000 eFt a Megyei Önkormányzat megítélt támogatása. A 
gázra történő átállítás csak a hiányzó összeg Megyei 
Önkormányzat által nyújtott további támogatással valósuljon 
meg.

Az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottság 7 igen 
szavazattal indokoltnak tartja az 54.600 e Ft-os összeg 
felülvizsgálatát és a Megyei Önkormányzat költségvetésének 
ismeretében annak esetleges csökkentését.

Új sor:

Ebben a fejezetben a péti távfűtött lakások korszerűbb 
fűtésre történő átállására 100 MFt + 25 % ÁFA = 125 millió 
Ft épüljön még be a költségvetésbe. Ezt a Péti 
Részönkormányzat 6 igen szavazattal támogatja.

A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság 7 igen szavazattal 
javasolja, hogy a Képviselő-testület vizsgálja meg, hogy 
milyen módon valósítható meg tömb-, lépcsőház vagy 
hőközpont, esetleg fűtőmű segítségével Pétfürdő fűtése és a 
vizsgálat eredményét építse be a költségvetésbe.

Nem volt vita a bizottságok és a részönkormányzatok előtt 
az 1-17. pontokkal kapcsolatban.

A 18. pontban szereplő Pétfürdő szennyvíztelep 8 millió 
Ft-tal kevesebb. Előttem van már a papír, hogy 26.388 eFt 
lesz a jövő évben a fizetendő. A következő testületi ülésre 
előterjesztés formájában hozom.

A pétfürdői orvosi rendelő (19.sor) 55.000 eFt, a 
Városháza tetőtépbeépítés (20.sor), amely már csak felújítás
15.000 eFt.

A Hétvezér út kiépítése (22.sor) ügyében döntöttünk a 
pályázatról, és ehhez azt tettük hozzá a bizottsági
tárgyalásokon, hogyha a pályázat nyertes, csak akkor 
valósítjuk meg az útkiépítést.

Intézmények fűtéskorszerűsítése (27.sor): ez volt az egyik 
legvitatottabb téma. Itt van egy megkezdett program, a 6-os 
és a 8-as iskola földgázra való átállítása, valamint a
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Faller Szakközépiskola és a Gimnázium távfűtésre való 
átállítása. A jelenlegi megoldás nem maradhat, ezzel a 
megyénél is tisztában vannak. Ha a két középiskola 
átállítása 12 millióból megoldható, az azt hiszem a megyének 
is jó, mi pedig megoldottunk egy olyan problémát, hogy a 
belvárosban a két nagy olajégetőt megszüntetjük.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Először az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottság 

javaslatát teszem fel szavazásra. Aki egyetért azzal, hogy a 
Péti Részönkormányzat vizsgálja meg, hogy a rendelő átadása 
után az azt használó orvosok tudják-e fizetni a felmerülő 
rezsiköltségeket, az kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 15 igen szavazat, 5 tartózkodás 
mellett elfogadta az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi 
Bizottság javaslatát, hogy a Péti Részönkormányzat vizsgálna 
meg, hogy a rendelő átadása után az azt használó orvosok 
tudják-e fizetni a felmerülő rezsiköltségeket.

A Városháza tetőtérbeépítését úgy teszem fel szavazásra, 
hogy ez a 15 millió Ft véglegesen a tetőfelújításra legyen 
fordítható. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 16 igen, 1 nem szavazat, 3 
tartózkodás mellett elfogadta a Városháza tetőfelújítására
15.000 eFt-ot.

Aki a Hétvezér út kiépítésére a 9 millió Ft-ot elfogadja 
(1 millió Ft elkülönítésre került) kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 16 igen szavazat, 4 tartózkodás 
mellett a Hétvezér út kiépítésére 9.000 eFt-ot elfogadta.

Aki egyetért azzal, hogy az előbb elkülönített 1 millió Ft 
új sorként arra fordítódjon, hogy készüljön részletes 
területrendezési terv az Ujlaky u. vége - Erdődy P.T. u. 1- 
3-4. sz. - Rákóczi u. 2-4-6-8-10-12. sz. házak által 
határolt területről (járda, parkoló, lépcső, játszótér, 
közműmegkerülés, stb.) és a terv elkészülte után első 
ütemben a Rákóczi u. 2-4. sz. tömbházak előtti terület 
kialakítására kerüljön sor, az kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 16 igen szavazat, 4 tartózkodás 
mellett elfogadta, hogy készüljön részletes területrendezési 
terv az Újlakv u. vége - Erdődy P.T. u. 1-3-4. sz. - Rákóczi
u. 2-4-6-8-10-12. sz. házak által határolt területről 
Márda, parkoló, lépcső, játszótér, közműmegkerülés, stb.) 
és a terv elkészülte után első ütemben a Rákóczi u. 2-4. sz. 
tömbházak előtti terület kialakítására kerüljön sor.

Aki az intézmények fűtéskorszerűsítésére a módosító 
indítványt támogatja, hogy 37,8 millió Ft áll az intézményi 
gázprogram végrehajtására rendelkezésre, az kérem szavazzon.
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A Képviselő-testület 14 igen, 2 nem szavazat. 4 
tartózkodás mellett az intézményi gázprogram végrehajtására 
37,8 millió Ft-ot elfogadott.

Ennek ellenére az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi 
Bizottság javaslatát is fel kell tennem szavazásra. A 
bizottság ugyanerre a célra 54.600 eFt-ot javasol, és ennek 
az összegnek a Megyei Önkormányzat költségvetésének 
ismeretében esetleges csökkentését. Már ismerjük a Megyei 
Közgyűlés döntését, de azért aki azt támogatja, kérem 
szavazzon.

A Képviselő-testület 2 igen szavazat, 18 nem szavazattal 
az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottság javaslatát 
nem fogadta el.

Az új sort teszem fel szavazásra. A Péti Részönkorányzat 
kérése az, hogy ide épüljön be a 125 millió, a Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottság pedig egy vizsgálatot kér és azt, hogy 
ennek eredménye épüljön be utólag a költségvetésbe. Aki a 
péti javaslatot támogatja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 3 igen szavazat, 17 tartózkodás 
mellett a Péti Részönkormányzat javaslatát nem fogadta el.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság javaslatát határozatként 

teszem fel szavazásra.

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal, 1 
ellenszavazattal, 3 tartózkodás mellett a következő 
határozatot hozta:

18/1997. (11.13.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete felhívja 
Várpalota Pétfürdői Városrész Önkormányzatot, hogy a 
városrész fűtésének megoldására (tömb-, lépcsőház vagy 
hőközponti fűtés, fűtőműépítés) dolgozzon ki javaslatokat, 
azt terjessze a Képviselő-testület áprilisi ülése elé.

Határidő: 1997. áprilisi képviselő-testületi ülés

Felelős: Tóth István
Várpalota Pétfürdői Városrész Önkormányzata elnöke

A Beruházási Bizottság javaslatát teszem fel szavazásra. A 
bizottság 10 millió Ft-ot javasol általános tartalékba, 10 
millió Ft-ot céltartalékba ipari övezet kialakítására. Ezt a 
pént már felosztottuk, de azért szavazásra kell tennem. Aki 
ezzel egyetért, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 4 igen szavazat, 16 tartózkodás 
mellett a Beruházási Bizottság javaslatát nem fogadta el.
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A 8. sz. melléklethez a következő módosítások voltak:
Közbiztonsági tevékenységre tervezett 1.200.- eFt.
A Városrendezési és Kommunális Bizottság 5 igen, 1 nem, 1 

tartózkodás mellett javasolja, hogy 800 eFT. kerüljön csak 
céltartalékba próbaképpen erre az évre, a fennmaradó 4 00 
eFt-ot a különböző szervezetek támogatására javasolja 
átvinni.

Ugyanezt támogatja a Péti Részönkormányzat.

Aki ezt a módosító indítványt támogatja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 10 ic?en szavazat, 10 tartózkodás 
mellett a javaslatot nem fogadta el.

Köztisztviselők jutalmazása
A Jogi és Ügyrendi Bizottság 8 igen szavazattal javasolja, 

hogy a rendelet-tervezet 8. sz. melléklet, Működési célú 
céltartalékba 1.250 eFt kerüljön beírásra a rendszeresen 
többletmunkát végző köztisztviselők jutalmazására.

Aki ezt támogatja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 18 igen szavazat, 2 tartózkodás 
mellett elfogadta, hogy a rendszeresen többletmunkát végző 
köztisztviselők jutalmazására 1.250 eFt a 8. sz. mellékletbe 
céltartalékba kerüljön.

8/A. sz. melléklethez:
Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 7 igen, 1 nem, 

7 tartózkodással, a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság 5 igen, 
1 nem, 1 tartózkodással, az Inotai Részönkormányzat 6 igen, 
tartózkodással javasolja, hogy a Képviselő-testület a 6. sz. 
melléklet végösszegéből 1 MFt-ot az általános iskolák 
számítógép-vásárlását biztosító pályázat önkormányzati 
önrészeként céllal tartalékoljon.

Aki ezt a módosító indítványt támogatja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazat, 3 tartózkodás 
mellett elfogadta, hogy 1 millió Ft céltartalékba tételét az 
általános iskolák számítógép-vásárlását biztosító pályázat 
önkormányzati önrészére.

A Beruházási Bizottság a 8/a. mellékletbe 10 millió Ft-ot 
javasol, melynek forrása hitel.

Aki ezt támogatja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 11 igen szavazat, 9 tartózkodás 
mellett a Beruházási Bizottság javaslatát nem fogadta el.
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D o m o k o s  István:
El kell kezdeni az Általános Rendezési Tervnek megfelelően 

elfogadott ipari park létrehozásának az előkészítését. Erre 
a fedezetet a költségvetésbe valahová mindenképpen be kell 
építenünk.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Engedd meg, hogy átvegyem a Jogi és Ügyrendi Bizottság 

javaslatát, ami vélelmezem, hogy ezt tartalmazza, amit 
próbáltok itt megszövegezni, de a jegyzőkönyvben nem került 
rögzítésre. A Jogi és Ügyrendi Bizottság 9 igen szavazattal 
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kezdje meg az ÁRT 
második szakaszában már elfogadott ipari park létrehozásának 
előkészületeivel kapcsolatos munkálatokat, és e tekintetben 
vizsgálja meg, hogy ehhez központi alapokból pályázati úton 
nyerhető-e támogatás. Határidő: folyamatos. Felelős: a 
polgármester

Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 19 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

19/1997. (11.13.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete - a Jogi 
és Ügyrendi Bizottság javaslata alapján - az Általános 
Rendezési Terv II. szakaszában elfogadott ipari park 
létrehozásának előkészületeivel kapcsolatos munkálatokat 
megkezdi.

Utasítja a Polgármestert, hogy a Városgazdálkodási Iroda 
útján vizsgálja meg, hogy az ipari park létrehozásához 
központi alapokból pályázati úton nyerhető-e támogatás.

Határidő: folyamatos

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 8 igen szavazattal javasolja 
a Képviselő-testületnek, hogy a zárszámadáskor az előző évi 
pénzmaradvány terhére 1.250 eFt-ot a rendszeresen 
többletmunkát végző köztisztviselők jutalmazására fordítson.

T r á n s z k v  László:
Ezt nem szavaztuk már meg?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ez ugyanaz az összeg, amit már megszavaztunk a táblázatba 

céltartalékként.
Ez pedig egy Ígérvény vagy kötelezettség a zárszámadás 

szabad pénzmaradványából 1.250 eFt-ra, ugyanannak a 
köztisztviselői karnak, akinek nincs túlóralehetősége és 
egyéb lehetőség a jutalmazására. Tehát ha ezt a képviselő- 
testület jóváhagyja, akkor ebben az évben 2.500 eFt 
jutalomkerete van a hivatalvezetőnek.
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F a 1 u s s v Sándor:
Az egyik a már elvégzett tavalyi munkának az elismerése, 

amit nem tudtunk semmiképpen honorálni. A másik egy 
feltételezés, mert már most úgy néz ki, hogy az idén is 
jócskán lesz ilyen munka. Erről van szó.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki Jogi és Ügyrendi Bizottság javaslatát támogatja, kérem 

szavazzon.

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

20/1997. (11.13.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 
elhatározza, hogy a rendszeresen többletmunkát végző 
köztisztviselők részére 1.250 eFt jutalomkeretet biztosit, 
az 1996. évi munka elismeréseként.

Az 1.250 eFt forrása az 1996. évi pénzmaradvány.

Határdidő: 1996. évi pénzmaradvány elfogadását követően 
3 0 napon belül

Felelős: Péter Istvánné aljegyző

9. sz. melléklethez:
A Városrendezési és Kommunális Bizottság 7 igen 

szavazattal, a Beruházási Bizottság 7 igen szavazattal, a 
Jogi és Ügyrendi Bizottság 9 igen szavazattal javasolja, az 
általános tartalék 10.000.- e Ft. összeggel szerepeljen.

Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 15 igen szavazat, 3 nem szavazat, 2 
tartózkodás mellett elfogadta, hogy az általános tartalék
10.000 eFt összeg legyen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizottsági elnököket kérdezem, hogy kinek a módosító 

indítványa nem került megszavazásra?

B á t o r  Antal:
A 7. sz. mellékletnél több bizottság is javasolta, hogy a 

18-35. pontok között egy prioritási sorrendet állapítson meg 
a testület. Ezt nem határoztuk még meg.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Erre egy olyan javaslatom van, hogy ha végigmentünk 

valamennyi módosító indítványon, utána a Fürjesnéék ennek a 
hatását kiszámolják, és a végleges számok függvényében 
döntsünk, hogy a beruházási keretnél hol van a prioritási 
határ. Én ezt tudom javasolni.
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B á t o r  Antal:
Elfogadjuk, így jó lesz.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A külön javaslatoknál a Városrendezési és Kommunális 

Bizottság javaslatát teszem fel szavazásra. A bizottság 5 
igen szavazat, 1 tartózkodás mellett javasolja, hogy a 
pénzmaradvány szabad felhasználásra jutó része, valamint a 
még nem tervezett ingatlaneladási többletbevétel felújítás, 
saját beruházás hitelfelvételének csökkentésére kerüljön.

A bizottság elnökétől kérdezem, hogy mit ért ezen?

T r á n s z k v  László:
Azt, hogy ez a pénz működésre nem használható fel.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ez már most nem igaz, mert az 1.200 eFt felett már 

szavaztunk, de azért szavazásra kell tennem. Aki a bizottság 
javaslatát támogatja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 4 igen szavazat, 16 nem szavazat 
mellett a Városrendezési és Kommunális Bizottság javaslatát 
nem fogadta el.

Az Inotai Részönkormányzat külön javaslata következik:
Az Inotai Részönkormányzat 10 igen szavazattal támogatja 

Eszes Zoltán javaslatát, hogy amíg az önkormányzat nem tud 
új köztemetőt létrehozni, a temetkezési problémák megoldása 
céljából az önkormányzat kezdjen tárgyalásokat az 
egyházakkal.

Aki ezt támogatja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

21/1997. (11.13.) számú képviselő-testületi határozat:

A várpalotai temetők zsúfoltsága miatt a hagyományos 
temetkezési lehetőségek igénybevétele korlátozott.

A Képviselő-testület fentiekre tekintettel felkéri a 
Polgármestert, hogy folytasson tárgyalást az egyházakkal a 
temető bővítése ügyében.

Határidő: tárgyalások lefolytatására: 1997. április 30. 

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A részönkormányzat javasolja, hogy hitelfelvétel esetén a 

Beruházási Bizottság rangsoroljon, fontossági sorrendet 
alakítson ki. A rangsorolást a végösszegek ismeretében 
határozzuk meg.

Az Inotai Részönkormányzat 10 igen szavazattal javasolja a 
civil szervezeteknek juttatott keretösszegből a Méhész-klub
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és a Micsurin Kertszövetkezet támogatását. Ebben most még 
nem a testületnek kell döntenie, hanem kérem az Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottságot, valamint a két 
részönkormányzatot, hogy a 16 millió Ft felosztásánál ezt a 
kérelmet vegyék majd figyelembe.

A bizottsági elnököktől, valamint a két részönkormányzat 
vezetőjétől kérdezem, hogy minden módosító indítványt 
feltettem-e szavazásra?

Ha igen, akkor a mellékleteket a már megszavazott 
módosításokkal teszem fel szavazásra. Aki ezt elfogadja, 
kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 16 i^en szavazat, 4 tartózkodás 
mellett Várpalota Város Önkormányzatának 1997. évi 
költségvetéséről szóló rendelet-tervezet mellékleteit a 
megszavazott módosításokkal elfogadta.

Megkérem Fürjesnét a főszámok kidolgozására.
A rendelet normaszövegét pedig majd ezek ismeretében 

szavaztatom, és ekkor kerül sor a hitel nagyságának 
ismeretében a prioritási sorrend megállapítására is.

A munka befejeztéig szünetet rendelek el.

(Szünet után létszám 20 fő)

F ü r i  e s Lászlóné:
A korábban elhangzott szavazások végeredménye 14.449 eFt- 

tal csökkentette a hiányfinanszírozás összegét. Az SZMSZ 
tárgyalásánál a II. sz. változat jóváhagyásával a 
költségvetésbe betervezett kalkulált 20%-os növekedést 
csökkentette tovább 76 eFt-tal a hiányt, így összesen 14.525 
eFt-tal csökkent a hiányfinanszírozás összege. Ismertetném a 
bevétel és a kiadás főösszegét. A bevételi főösszeg: 
5.551.638 eFt, a kiadási főösszeg: 5.551.638 eFt. A 
hitelállomány: 3.254.717 eFt, a japán programhoz kötődő 
részek leválasztásában az alapfeladatok hitele: 148.022 eFt.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Amit elfogadtunk és ebben a VII. sz. melléklet valamennyi 

anyaga benne van, valamennyi témája rangsor nélkül, így most 
úgy állunk, hogy 148 millió forintos hitellel ha számolunk, 
akkor tulajdonképpen amiket ha megszavaztunk, minden 
végrehajtható. Ez a lényeg.

Javaslom, hogy az előbb ismertetett főszámokkal együtt 
Várpalota Város Önkormányzatának 1997. évi kölségvetéséről 
szóló rendelet-tervezetet fogadjuk el. Aki támogatja, kérem 
szavazzon.

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal, 4 tartózkodás 
mellett az alábbi rendeletet alkotta:
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r e n d e l e t e  

Várpalota Város Önkormányzatának 1997. évi költségvetéséről

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete!)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Annyival jutottunk előrébb az éves feladatok megoldásában, 

hogy most már tudjuk, hogy mit lehet változtatni. Törvény 
adta kötelezettségünknek eleget tettünk, mert február 24-ig 
a TÁKISZ-nak az adatokat le tudjuk adni. Innentől kezdve 
indul az igazi élet, ennek az aprópénzre váltása. Nagyon 
kérem, tudom, a két részönkormányzat már foglalkozott vele, 
de foglalkozzon a három együtt, tehát a Városrendezési és 
Kommunális Bizottság, Inota Városrész Önkormányzó Testülete 
és Pétfürdő Városrész Önkormányzó Testülete a 
városüzemeltetés 133 millió forintjának a szétosztásával. 
Arra hívnám fel a figyelmet, hogy nagyon egyszerű a 
létszámarányos felosztás, de nem biztos, hogy 
létszámarányosan vannak a zászlótartók, a buszvárók, a 
hidak, a bitumenezett út négyzetmétere és nagyon sok olyan 
dolog, ami ha gazdálkodni kell, fontos lehet. Ha szétszedjük 
a 133 millió forintot, ésszel szedjük szét és nem kiszúrásos 
alapon, de minél hamarabb, mert az most már megvan, hogy 
februárra elengedett munkaterve van a Közüzemi Vállalatnak a 
városüzemeltetésre, de a felhasználás január másodikától 
megy és hogy a költséghelyek követhetők legyenek, 
gazdálkodni tudjon a két részönkormányzat, erre a bontásra 
szükség van. A másik dolog: a módszerrel én nem foglalkozom, 
pályáztatás van, február vége a határidő a 16 millió 
forintra. Nagy költséghelyek, többször vitatott téma a Jó 
Szerencsét Művelődési Központ - nem tud semmi rezsit 
fizetni. Én meg akkor fogok tudok utalni a Képviselő- 
testület határozatára, ha két dolog teljesül: befizetik 
március 15-ig a helyi adót, s meglesz a döntés, hogy kinek- 
mi fizethető. Nagyon sarkos és rövid határidővel kell ezeket 
a dolgainkat rendezni.

4.) Javaslat a Tési dombi Napköziotthonos Óvoda
névfelvételére

(16.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Előkészítőt kérdezem, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni?

M a d a r a s  Annamária:
Köszönöm, nem.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság állásfoglalását 

kérem.


